

Dokumen Meja Terkawal

KERJA-KERJA MERENDAH DAN MENEBAANG POKOK KHAYA SENEGALENSIS DI JALAN PUTRA PERMAI 1, JALAN PUTRA PERMAI 2, JALAN PUTRA PERMAI 3 DAN LAIN-LAIN KAWASAN YANG BERKAITAN UNTUK MAJLIS BANDARAYA SUBANG JAYA.

BIL	HURAIAN KERJA	UNIT	KUANTITI	KADAR (RM)	JUMLAH (RM)
	<p>KERJA-KERJA CANTASAN & MENEBAANG Kadar harga adalah termasuk upah pekerja, penggunaan, alatan, mesin atau jentera kelengkapan yang lengkap, sesuai dan sepatutnya, mengikut arahan Pegawai Penguasa (P.P) atau wakil P.P serta logistik bagi kerja melupus sisa pokok ke tapak pelupusan yang ditentukan dan dibenarkan oleh Majlis sahaja.</p> <p>Kerja-kerja Cantasan Merendah - Memilih dan membuang dahan mati, berpenyakit, dahan yang lemah, tunas air, tumbuhan menumpang dan sulur akar bagi membenarkan pengaliran angin, pencahayaan dan pembersihan pokok secara asas bagi mengurangkan risiko dan bahaya. - Tidak dibenarkan untuk membotakkan pokok atau <i>topping</i> tetapi tertakluk kepada arahan serta keperluan semasa oleh P.P atau wakil P.P. - Kos bagi cantasan adalah termasuk penggunaan <i>skylift</i> (bermula ketinggian 6m ke atas dan kren (ketinggian 20m ke atas) serta menyediakan lori sehingga ke tapak pelupusan. *** Kerja-kerja melibatkan penggunaan <i>chainsaw/gergaji</i>, <i>skylift</i> tanpa dan kren (bila berkeperluan) dan lori serta penghancur kayu (<i>wood chipper</i>) seperti diarahkan :-</p>				
A	Cantasan merendah bagi pokok ketinggian di antara 13mm - 15mm	Nos	30		
B	Cantasan merendah bagi pokok ketinggian di antara 16mm keatas	Nos	45		
	<p>Kerja-kerja Menebang Pokok - Menebang pokok sehingga ke paras tanah atau sekurang-kurangnya 2 inci tunggul sahaja dibenarkan (tanpa mengorek atau mencabut akar). - Kos penebangan pokok adalah termasuk penggunaan <i>skylift</i> (ukurlilit 1.0m ke atas) dan kren (ukurlilit 2.5m ke atas) serta lori ke tapak pelupusan yang dibenarkan. *** Kerja-kerja melibatkan penggunaan <i>chainsaw/gergaji</i>, <i>skylift</i> tanpa dan kren (bila berkeperluan) dan lori serta penghancur kayu (<i>wood chipper</i>) seperti diarahkan :-</p>				
C	Menebang pokok yang melebihi antara 3.1m - 3.5m.	Nos	20		
D	Menebang pokok yang melebihi antara 3.5m.	Nos	14		
JUMLAH DIBAWA KE RINGKASAN SEBUT HARGA :					